
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

27. 5. 2019 

 

Přítomni: Veselý, Šrubařová, Bartošek, Regner, Rebok, Malinka, Budík (zástupce J. 

Kohoutkové), Opálka (zástupce M. Vičara), Krejčí 

Omluveni: Matyska, Kohoutková, Dostál, Zeman, Vičar 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− M. Veselý informuje o dalším běhu tržních konzultací na budoucí ekonomicko-správní 

systém. 

− M. Veselý dále informuje o plánované schůzce na SUKB s Ing. Brančíkem ohledně 

popisu služeb IT SUKB na webu it.muni.cz. 

− Tajemnice informuje o probíhajícím zpracování nastavování nové výše osobních 

příplatků od 1. 6. 2019. 

− Tajemnice dále informuje, že obdržela nabídku na pronájem prostor pro ÚVT na 

Gotexu; bude provedena kontrola požadavků na počet míst k sezení.  

 

2. Zprávy od divizních  

− Tajemnice informuje o průběhu přípravy veřejných zakázek letošního roku. 

− P. Budík informuje o spuštění webu LF. Na FI pokračuje diskuze o podpoře webu 

webů mimo stavebnici Umbraco. 

− M. Bartošek navrhuje rozmyslet pravidla pro ukládání, aktualizaci a zpřístupňování 

interních dokumentů ÚVT (teď je něco v SharePointu, něco v Intranetu, něco v 

dokumentovém serveru ISu, chybí celkový přehled i péče o aktualizace). 

− M. Bartošek dále informuje o diskusi v souvislosti s vyhlášením CRP pro rok 2020. U 

tématu “plnění požadavků stanovených pro VŠ obecně závaznými právními předpisy” 

akcentována kyberbezpečnost, v komunitě VVŠ existuje poptávka po koordinátorovi 

připravujícími VVŠ na aplikaci zákona o kybernetické bezpečnosti.  

− T. Rebok informuje o proběhlé schůzce s Technickými sítěmi Brno (v návaznosti na 

dřívější schůzku u paní kvestorky) ohledně možné budoucí spolupráce, například při 

sdílení informací k využití optokabelů, výkopovým pracím, možnosti realizace nových 

tras i metropolitní síti jako kritické informační infrastruktuře.  

− P. Holub informuje o jednání s Recetoxem ohledně budoucí spolupráce.  

− F. Opálka informuje o probíhající přípravě akce FestivalMUNI100. 

 



  

Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Martin Veselý   

                         zástupce ředitele ÚVT MU   


